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Krajevna skupnost Krmelj 
Krmelj 52 
 
8296 Krmelj 
 
Številka: 031-0006/2022 
Datum: 24. 3. 2023 
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Krmelj, 

ki je bila 24. 3. 2023 ob 18. uri, v prostorih Galerije, Krmelj 54 
 

Prisotni člani sveta: 
Klementina Žvar, Marta Karlič, Bojan Zorc, Andrej Klenovšek, Iztok Fister, Matej Končina, 
Andraž Zupančič. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Edvard Jankovič (opr.), Primož Berk (opr.) 
 
Lista prisotnih je sestavni del zapisnika. 
 
Sejo vodi: Klementina Žvar, predsednica Sveta Krajevne skupnosti Krmelj. 
 
Predsedujoča pozdravi vse prisotne ter prične sejo. 
 

Ad1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 
 
Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 12. 1. 2023, 
3.   Predstavitev zdravstvene službe v Občini Sevnica, 
4    Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022, 
5.   Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov, 
6.   Razno.  
 
Ob začetku seje je prisotnih 7 članov Sveta Krajevne skupnosti Krmelj. Svet Krajevne skupnosti 
Krmelj je sklepčen.  
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Krmelj je sprejel predlagani dnevni red za 3. redno sejo Sveta 
Krajevne skupnosti Krmelj. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
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Ad2 
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 12. 1. 2023 

 
Zapisnik so člani sveta prejeli kot gradivo k vabilu na 3. redno sejo.  
Predsednica izpostavi sprejete sklepe 2. redne seje in poda zapisnik v razpravo.  
Pri blokih je potrebno popraviti škarpo z ureditvijo smetnjakov pri Krmelj 84. Predsednica 
predlaga, da se organizira sestanek stanovalcev blokov, kjer se dogovori celostno ureditev 
okolice. Pobuda se pripravi do naslednje seje sveta KS Krmelj.  
 
Projekt zaščitne ograje ob lokalni cesti (Gabrijele – Stražberk) – 14.2.2023 je ogled opravil 
predstavnik strokovnih služb Občine Sevnica. Hkrati je bil opravljen tudi ogled ureditve potrebne 
signalizacije s prometnimi znaki.  
 
 
SKLEP: 
Pripomb na zapisano besedilo v zapisniku 3. redne seje sveta z dne 12.1.2023 ni. Zapisnik 
2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Krmelj je potrjen. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 

Ad3 
Predstavitev zdravstvene službe v Občini Sevnica 

 
Predsednica je besedo predala ga. Vladimiri Tomšič, direktorici Zdravstvenega doma Sevnica. 
Direktorica se je uvodoma zahvalila za povabila in poudarila pomembnost izvajanja zdravstvenih 
storitev v skupnosti. Primarni cilj vseh njihovih prizadevanj je boljše zdravje uporabnikov ter 
kakovostna in pravočasna zdravstvena oskrba, ko je to potrebno. Izpostavila je tudi 
problematiko družinske medicine, ki ni najbolj zanimiva za mlade študente. Zdravstveni dom 
Sevnica je postal satelitsko urgentni center. Direktorica se naveže tudi na Zdravstveno postajo 
Krmelj, ki zagotavlja storitve družinske medicine, otroško-šolski dispanzer, zobozdravstvene 
storitve in patronažno službo. Pove, da se odsotni doktor Senica kmalu vrne iz bolniškega 
staleža. V septembru 2023 se bo za izvajanje zobozdravstvenih storitev v Zdravstveni postaji 
Krmelj zaposlil Andraž Jene. Na vprašanje predsednice glede širitve zdravstvene postaje 
direktorica pove, da je stavba energetsko sanirana. Težavo predstavlja bližnji potok Hinja, kadar 
poplavlja. Zdravstvena postaja Krmelj nujno potrebuje dve sodobni ambulanti, sodobno 
predavalnico za uporabo storitev centra za krepitev zdravja, prostor za nujne posege. Idejna 
zasnova bo predvidoma končana do junija 2023. Ko bo pridobljeno gradbeno dovoljenje, se 
projekt lahko predstavi na svetu KS Krmelj. Med predstavitvijo z razpravo sodelujejo tudi člani 
sveta, katere direktorica poziva za pomoč pri vzpostavitvi ureditve heliodroma ter pridobivanju 
interesentov za prve posredovalce z namenom reševanja življenj z izvajanjem temeljnih 
postopkov oživljenja in uporabo avtomatskega zunanjega defibrilatorja (AED). 
Direktorica pove, da je vsak krajan upravičen do kakovostne in varne zdravstvene oskrbe kljub 
aktualni problematiki pomanjkanja zdravstvenega kadra.  
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Ad4 
Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 

 
Predsednica na kratko povzame realizacijo proračunskega leta 2022. Gradivo v obliki tabele in 
obrazložitve so člani sveta prejeli na svoje elektronske naslove, skupaj z vabilom.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Krmelj se je na svoji 3. redni seji dne, 24. 3. 2023 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Krmelj za leto 2022 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 

Ad5 
Tekoče aktivnosti, pregled vlog in dopisov 

 
Predsednica uvodoma osveži tematiko že prejetih in obravnavanih vlog. Za najbolj kritične 
odseke je bil opravljen terenski ogled s predstavnikom podjetja Komunala d.o.o. Sevnica. Za 
navedene ceste so pripravljeni popisi del z ocenjeno vrednostjo sanacije:  

- JP, odsek za  Baloh Franjo (na enem mestu 0,5 m vdolbina,) → predračunska vrednost 
zemeljskih del brez asfalta znaša 4.289,00 eur 

- JP, odsek od Levstika do Metelka (makadamska cesta), → predračunska vrednost 
zemeljskih del brez asfalta znaša 5.500,00 eur 

- JP, odsek Giovanetti proti Gabrijelam, → predračunska vrednost zemeljskih del brez 
asfalta znaša 3.200,00 eur 

- JP, odsek Barbara proti Dobnik Žanu (posedenost ceste v celoti), → predračunska 
vrednost zemeljskih del brez asfalta znaša 10.400,00 eur 

- JP, odsek Močnik Miran Gabrijele, → predračunska vrednost zemeljskih del brez asfalta 
znaša 4.000,00 eur 

- JP, odsek Starič Erman predračunska vrednost zemeljskih del brez asfalta znaša 
5.137,00 eur. 

 
Predsednica pove, da je potrebno pri razvrščanju ureditev upoštevati tudi morebitne druge 
aktivnosti v cestnem svetu (kanalizacija).  
 
Andrej Klenovšek pove, da pri njegovi parceli še ni narejena odmera. Posledično je oviran 
promet za tovornjake. Pove, da je potrebno urediti utrditev ceste z robničenjem.  

 
Andraž Zupančič predlaga ureditev ceste proti Rabzelj. Predsednica pove, da potekajo 
aktivnosti sanacije vodotoka Hinje s strani VGP Novo mesto od mostu do izliva v Hinjo. Krajevna 
skupnost bo pomagala z navozom gramoza na omenjeni cesti.  
 
Na izpostavljeno rekonstrukcijo javne poti proti Brlogar med člani sveta poteka razprava o 
ureditvi javne poti Stražberk. Predsednica na vse izpostavljene ureditve poda komentar, da 
mora krajevna skupnost v okviru razpoložljivih finančnih sredstev zagotavljati varno prevoznost 
javnih poti. Za večje rekonstrukcije cestišč se pričakuje sodelovanje s finančnimi vložki krajanov.  
 
Vezano na potek razprave med člani sveta, so le-ti mnenja, da je potrebna prioritetna ureditev 
ceste v Stražberku in odseka cesta proti Rabzelj.  
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Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Krmelj se je na svoji 3. redni seji odločil, da se v finančnem 
načrtu 2023 na postavki za vzdrževanje javnih poti na območju KS prednostno zagotovi 
navoz gramoza za ureditev ceste proti Rabzelj po končanih aktivnostih urejanja struge 
Hinje s strani podjetja VGP.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 
Za sanacijo cestišča proti Baloh Franjo je potrebno preveriti glede izdelave projektne 
dokumentacije, pridobitvijo morebitno potrebnih soglasij in izdelavo natančnega popisa del.  
 
Spisek potrebnih ureditev je potrebno posredovati tudi pristojnim službam Občine Sevnica, saj je 
potrebno, da se zadeve strokovno presodijo.  
 

Ad 6 
Razno 

 
Predsednica pove, da je na spletni strani KS Krmelj objavljen javni razpis za sofinanciranje 
društev, ki so registrirana in delujejo na območju KS Krmelj. Vsa društva bodo o razpisu 
obveščena.  
 
Predsednica izpostavi težavo zaradi parkiranja pri novo zgrajenem parkirišču pri trgovini 
Mercator, saj je mnenja, da se na izpostavljenih delih ne bi smelo parkirati. Med člani sveta 
poteka razprava tudi okrog preostalih javnih površin in parkirišč v Krmelju.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Krmelj  je na svoji 3. redni seji sprejel sklep, da se po končani 
ureditvi parkirišča pri Mercatorju postavi stebričke, ki bi fizično preprečevali parkiranje. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 
Andrej Klenovšek izpostavi, da manjka ena svetilka javne razsvetljave pri Slapšak. Predsednica 
bo o zadevi obvestila strokovne službe Občine Sevnica.  
 
V nadaljevanju poteka razprava o težavah na vodotoku Hinja zaradi obrezovanja vejevja, katere 
lastniki mečejo v potok. Krajane bi bilo smiselno obvestiti glede pravil odlaganja vejevja pri 
spomladanskem obrezovanju. O zadevi se obvesti strokovne službe Občine Sevnica.  
 
Predsednica izpostavi težavo zaradi neustrezno urejene vegetacije ob cestah, ki ovirajo 
vidljivost v cestnem prometu. Krajane bo potrebno ozavestiti, da žive meje ne zasajajo v 
gabarite pločnikov in cest.  Lastniki morajo pri zunanjih ureditvah okolice svojih objektov 
upoštevati Odlok o občinskih cestah, javnih površinah in urejanju prometa v Občini Sevnica. 
 
Andrej Klenovšek je opazil, da se v industrijski coni kurijo tudi plastični odpadki. Med člani sveta 
poteka razprava v kateri ugotovijo, da se kuri še na več točkah v Krmelju. Predlagajo, da se pri 
strokovnih službah Občine Sevnica pridobi informacija glede pravil kurjenja v urbanih naseljih.  
Člani sveta so tudi mnenja, da se v urbanem kraju ne sme škropiti z motorno škropilnico.  
 
Do naslednje seje naj člani sveta podajo informacijo glede zadostnosti postavitve ekoloških 
otokov po posameznih območjih.  
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Seja zaključena ob 21:05 uri. 
 
Zapisala:   
Marjetka Flisek   
   
  Klementina Žvar 
  Predsednica Sveta Krajevne skupnosti Krmelj 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 


